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prosím o nějaké názory ohledně koupě nové 4kolky, rozmýšlím se mezi ACCESS SHADE 650 LT EPS a
Journeyman X520, byl jsem rozhodlý jít do accessu ale celkem mě rozviklaly komentáře na access. kdo
ho má, ať se podělí o zkušenosti. Díky moc
Trloň 09.02.2021 19:26:04

Jedině gladiator pokud si to chceš nechat a jezdit,pokud chceš sedět v servise tak vem
acess nebo tgb
jaa-jaa 10.02.2021 18:08:25

Trloň> Díky za názor, asi se plácnu přes kapsu a půjdu do X625
LUKYY 10.02.2021 20:07:06

jaa-jaa> No to si pomůžeš. Jednooký mezi slepými králem..... Psal jsem Ti zprávu.
wip 11.02.2021 07:23:47

já mám gladiator X1000 a jsem naprosto spokojen kupoval jsem loni 4měsíc a do
dnešního dne mám najeto 9500km a bez problému takže nevidím v této značce
problém jooooo oni koukají na to že CFMoto je čínská firma ale neboj je to poskládané
s kvalitních dílů zahraničních. Takže v klidu do toho. Tuto zimu jsem ho protáhl po
horách v mrazu a sněhu a super. Jo a pokud koukáš i na to jak kolka vypadá tak podle
mě nejlépe na trhu než ty patvary u jiných kolek ale to je jen můj názor.
1Pegas 11.02.2021 07:25:35

Trloň> Škoda že už sem nechodí Karel, ten by přidal další variantu - camna :lol: :lol:
:lol:
wip 11.02.2021 07:35:35

camna ve tříkolce joooo to by se mě líbilo to jo.(ta velká verze)
1Pegas 11.02.2021 12:43:38

Jo, na silnici výtečný, ale jinak fakt ne a to fakt vím o čem mluvím.
leos2 11.02.2021 20:40:53

1Pegas>Jo, na silnici výtečný, ale jinak fakt ne a to fakt vím o čem mluvím.

 ano Spyder taky vím o čem mluvíš...&#128526;
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1Pegas 12.02.2021 06:32:05

Na silnici paráda :-) (y) (y)  

 nebo tenhle :-)  

  no když se chceš podívat do přírody, tak musíš přesedlat :-DD (y) (y)  

wip 12.02.2021 10:48:58

Já používám i čtyřkolku na silnici, přehodím jen kola protože je to lepší na silnici na
silničních gumách než na špalkách.(hluk , řízení , spotřeba , vibrace)
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